
Geachte leden van de raad, 
 
Afgelopen week kwam in het nieuws dat de initiatiefnemers van de muurschildering in het Koude Gat 
een nieuwe muur zoeken voor hun kunstwerk. Dat is op zich ook niet zo vreemd, omdat de 
initiatiefnemers, illustratie-duo VAAF, beschikken over een tijdelijke vergunning. De vergunning is 
aanvankelijk verleend tot 2 oktober 2023 en eenmalig verlengd tot 1 juli 2024. Er is gekozen voor een 
tijdelijke vergunning omdat de schildering is aangebracht op een gemeentelijk monument. Het 
schilderen van gevels van monumenten vraagt normaal gesproken een kleurstelling die historisch 
verantwoord of passend is bij de architectuur. Hoewel door onze restauratiedeskundigen en de 
monumentencommissie negatief is geadviseerd hebben wij besloten onder voorwaarden mee te 
werken. Zo diende men gebruik te maken van monumentenverf en is met de initiatiefnemer 
afgesproken dat de muur na de vergunde periode weer wordt overgeschilderd in een (monumentale) 
muurverf passend bij het pand. 
 
Wij hebben inmiddels gemerkt dat veel mensen het jammer vinden als het kunstwerk zou 
verdwijnen. We kunnen dan ook kijken of het mogelijk is de vergunning nogmaals (tijdelijk) te 
verlengen en als ja, onder welke voorwaarden. De initiatiefnemers dienen in dat geval een nieuwe 
aanvraag in te dienen. De tijd om dit te organiseren is er nog. Een tweede mogelijkheid is dat er, naar 
aanleiding van de oproep van de initiatiefnemers, zich een andere muur aanbiedt waarop een 
vergelijkbare schildering kan worden aangebracht. 
De schildering een permanente plek geven in het Koude Gat is een derde mogelijkheid maar vraagt 
om een ander en langduriger vergunningentraject inclusief oordeel van de commissie ruimtelijke 
kwaliteit. Dit oordeel zal naar verwachting negatief zijn, omdat de schildering is strijd is met het 
vastgestelde beleid. Deze route ligt dus niet voor de hand.  
 
Een en ander vraagt om zowel een gesprek met de initiatiefnemers als om een gesprek tussen 
initiatiefnemers en de eigenaar van het pand. De eigenaar dient uiteraard toestemming te verlenen 
voor een eventuele verlenging. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Mirjam Wijnja 
Wijkwethouder Binnenstad 
 


